
Rada Gminy w Miedzianej Górze 
Radni-Sesja 

Protokół nr LIX/2023 
sesja w dn. 12 kwietnia 2023 r.  

 
Obrady rozpoczęto 12 kwietnia 2023 o godz. 14:15, a zakończono o godz. 20:47 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
Obecni: 
1. Marcin Karczewski 
2. Sławomir Kozieł 
3. Rafał Micigolski 
4. Zdzisław Moćko 
5. Bożena Modrzejewska 
6. Marek Podsiadło 
7. Jan Reczyński 
8. Dariusz Siwek 
9. Bogusław Sobczyk 
10. Wiesław Tokar 
11. Jarosław Wałek 
12. Rafał Wiórek 
13. Łukasz Woźniak 
14. Bożena Wychowaniec 
15. Anna Zapała-Śledź 
 
Link: https://www.youtube.com/watch?v=Ep5_4COtySw 
 

Porządek sesji  

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad  
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z sesji nr LVIII/2023 z dnia 2 marca 2023 r.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miedziana Góra.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miedziana Góra na 2023 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miedziana Góra 

na lata 2023-2036.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Jagodowa drodze wewnętrznej w miejscowości 

Kostomłoty Pierwsze.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulica Konwaliowa drodze wewnętrznej 

w miejscowości Kostomłoty Pierwsze.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 5 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 6 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w trybie bezprzetargowym.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach 

skargi Prokuratora Rejonowego Kielce - Zachód na Uchwałę Rady Gminy Miedziana Góra 
Nr XLV/310/22 z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Miedziana Góra. 

15. Sprawy różne. 
16. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
17. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Miedziana Góra za 2022 r.  
18. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
19. Zapytania i wolne wnioski. 
20. Zakończenie sesji. 



 
 
1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – przywitał wszystkich obecnych i otworzył LIX Sesje 
Rady Gminy. 
 
2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdził, że na sesji obecnych jest 13 radnych 
i Rada Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Raport obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Lista sołtysów i  obecności osób 
biorących w sesji stanowią załącznik nr 2 i nr 3 do protokołu.  

3. Wybór sekretarza obrad radny Rafał Wiórek – wyraża zgodę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – oddaje głos obecnym mieszkańcom.  

Pani E. S – 1) porusza kwestię naprawy lampy na ul. Pirytowej (pismo załącznik nr 4 do protokołu)  
2) mówi o stanie drogi ul. Pirytowa, jej utrzymania m.in. odśnieżanie, zlikwidowane odwodnienie.  

Odpowiedzi udziela Wójt Gminy Damian Sławski – to oświetlenie ma związek z trwająca inwestycją, 
mówi, że po sesji skontaktuje się z wykonawcą i uzupełni wiedze i wspólnie z referatem inwestycji 
postara się aby ten problem został rozwiązany. To samo dotyczy wykonania drogi ul. Pirytowej. 
W umowie termin zakończenia inwestycji jest na listopad roku bieżącego.   

Mieszkanka A. Sz – pyta – co z zadaniem, które miało być zrealizowane w zeszłym roku związane z 
budową sieci wodociągowej w msc. Ćmińsk, ul. Światełek? Mówi, że napisała skargę, która została 
uznana za zasadną, do tej pory żadne kroki nie zostały podjęte. Porusza kwestię zmiany w projekcie 
budżetu. (pismo zał. nr 5 do protokołu) 
Sekretarz Gminy Wioletta Balicka – przedstawia tryb rozpatrywania skargi.  
Wójt Gminy odpowiadając mówi, że mieszkanki mogą złożyć wniosek do budżetu lub wniosek 
o inicjatywę lokalną.  
Szersza dyskusja w temacie działań przedstawionych w skardze, m.in. jakie kolejne kroki zostaną 
poczynione w tej sprawie, poniesione koszty, zasadności skargi.  
Głos zabierają: Mieszkanki Gminy, Sekretarz Gminy, Wójt Gminy, radny Zdzisław Moćko, radna 
Anna Zapała-Śledź, radny Łukasz Woźniak., radny Jarosław Wałek.  

4. Przyjęcie porządku obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że porządek obrad został przyjęty.  

5. Przyjęcie protokołu z sesji nr LVIII/2023 z dnia 2 marca 2023 r. 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji nr LVIII/2023 z dnia 2 marca 2023 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 



NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że protokół został przyjęty.  
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miedziana Góra. 
Wójt Gminy Damian Sławski – przedstawia wniosek dot. powołania Skarbnika Gminy – 
rekomendując na to stanowisko Panią Justynę Bazak.  
Głos zabierają także radny Jarosław Wałek, radna Bożena Modrzejewska.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miedziana Góra. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
Uchwała nr LIX/403/2023 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Wójt Gminy z przedstawicielami Urzędu Gminy oraz Przewodniczący Rady Gminy z Radą Gminy 
wręczają kwiaty nowej Pani Skarbnik życząc jej powodzenia na nowej drodze zawodowej.  
 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miedziana Góra na 2023 rok. 
 
Skarbnik Gminy Justyna Bazak – omawia projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny Zdzisław Moćko – pyta z czego wynika zwiększenie wydatków na roboty wyprzedzające 
dotyczące budowy wodociągów – 50 tys. zł.  
Odpowiedzi udziela Kier. T. Zboch.  
Szersza dyskusja na temat zasadności przesunięcia środków na ten cel. Roboty wyprzedzające 
zaplanowane są do wykonania na ul. Skalistej. Głos zabierają: radna Bożena Modrzejewska, 
mieszkanka z ul. Światełek, Radny Zdzisław Moćko, Wójt Gminy Damian Sławski, Przewodniczący 
Rady Gminy Rafał Micigolski, radny Wiesław Tokar. 
Mieszkaniec Gminy zabiera głos w sprawie wykonanych działań na drodze, przy której mieszka m.in. 
wycięcie drzew i krzewów.  
Radny Jarosław Wałek porusza temat wybranych dróg do wykonania z Polskiego Ładu, 
niedopuszczenia dróg, które za miesiąc stały się własnością (ul. Żytnia) – czy na wszystkich robionych 
drogach w ramach polskiego ładu, już zaasfaltowanych wykonano ONS-y?  
Odpowiedzi udziela wójt gminy, wyjaśniając jak wyglądał wybór dróg zgłoszonych do Polskiego 
Ładu – od samego początku podkreślał, że powinny być zgłoszone te drogi, które mają uregulowany 
stan prawny.  
Radny Jarosław Wałek - Porusza kwestię projektu na ul .Żytniej. 
 
Radny Dariusz Siwek – jaką kwotę wydaliśmy mniej więcej na ONS-y i roboty wyprzedzające do tej 
pory?  
Odpowiedzi udziela Kier. T. Zboch – brak wyliczeń, i otrzymanej faktury. 
Szerszej odpowiedzi udziela Prezes ZGK Sylwester Dudek.  
 
Radny Dariusz Siwek –porusza temat rozbudowy oczyszczalni ścieków, co zostało wykonane przez te 
4 lata? 
Odpowiedzi udziela wójt gminy Damian Sławski oraz Prezes ZGK Sylwester Dudek. Rozwijając 
temat planów na przyszłość i starania się o dofinansowania na rozbudowę ścieków.  
Radny Dariusz Siwek – pyta o modernizację ujęcia wody w msc. Wyrowce.  
Odpowiedzi udziela wójt gminy Damian Sławski, Prezes ZGK Sylwester Dudek.  
 



Radna Anna Zapała-Śledź – porusza kwestię 250 tys. zł przeznaczonych na rozbudowę oczyszczalni 
ścieków.  
Prezes ZGK Sylwester Dudek – odpowiada, że pieniądze te były zabezpieczone  na wykonanie 
projektu, obecnie czekamy na konkurs na dofinansowanie. Stąd to przesunięcie.  
 
 Radna Bożena Modrzejewska – mówi, że dzisiaj nie rozwiążemy problemów tych zmian 

budżetowych,  składa wniosek formalny żeby zwołać komisję budżetu i omówić rzetelnie projekt, 
składa wniosek o odesłanie projektu uchwały do komisji – inwestycji i budżetu.  

 
Wójt Gminy Damian Sławski –chciałby powiedzieć o jednej rzeczy i ryzyku, że w momencie kiedy ta 
uchwała nie zostanie podjęta – na przebudowę ul. St. Staszica w msc. Bobrzy otrzymaliśmy 
dofinansowanie na inwestycję dwuletnią, która powinna rozpocząć się w tym roku i zakończyć w roku 
przyszłym. Umowę na dofinansowanie od Wojewody Świętokrzyskiego otrzymaliśmy 15 marca i w 
umowie jest zastrzeżone, że musimy ją podpisać w ciągu 30 dni – termin upływa w najbliższą sobotę 
(15.04)  – umowy nie możemy podpisać bez zabezpieczonych środków w budżecie gminy – 
w umowie jest też zapis, że do miesiąca po podpisaniu umowy samorząd ogłosi postępowanie 
przetargowe. To, że ta sesja się odbywa to głównym powodem jest właśnie to dofinansowanie i 
konieczność podpisania umowy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski ogłasza 5 min. przerwy. Po przerwie prosi 
o stwierdzenie kworum. Na sesji obecnych jest 13 radnych.  
 
Brak więcej pytań.  
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski wraca do wniosku radnej Bożeny Modrzejewskiej.  
Głosowano wniosek w sprawie: 
odesłania projektu uchwały do komisji.   
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
PRZECIW (4) Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że wniosek został przyjęty.  
 
 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miedziana 
Góra na lata 2023-2036. 
 
 Radna Bożena Modrzejewska składa wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do komisji.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
odesłania projektu uchwały do komisji.  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (9) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
PRZECIW (4) Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że wniosek został przyjęty.  
 
 
 

 



 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Jagodowa drodze wewnętrznej w miejscowości 
Kostomłoty Pierwsze. 
 
Kier. Ref. IGPOS T. Zboch – przedstawia projekt uchwały.  
Brak pytań  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Jagodowa drodze wewnętrznej w miejscowości 
Kostomłoty Pierwsze. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
Uchwała nr LIX/404/2023 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulica Konwaliowa drodze wewnętrznej w 
miejscowości Kostomłoty Pierwsze. 
 
Kier. Ref. IGPOS T. Zboch – przedstawia projekt uchwały.  
Brak pytań  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulica Konwaliowa drodze wewnętrznej w miejscowości 
Kostomłoty Pierwsze..  
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, 
Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr LIX/405/2023 wraz z załącznikiem stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 5 miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra. 
 
Urbanista Rafał Kozieł przedstawia projekt uchwały odpowiadając na pytania radnych: 
radnego Jarosława Wałka, który pytał czy jest to nowa sprawa, czy jest to kolejne podejście do 
uchwalenia; czy jest zatwierdzone studium przez radę gminy na ten teren?  
Przewodniczącego Rady Gminy Rafał Micigolski, który mówi, że zawsze najpierw były opiniowane 
wnioski o zmianę planu.  
- radnej Bożena Wychowaniec – prosi o zobrazowanie lokalizacji działki.  
 
 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 5 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Bożena Modrzejewska, Marek 
Podsiadło, Dariusz Siwek, Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, 
Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jarosław Wałek 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr LIX/406/2023 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 6 miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra. 
 
Urbanista Rafał Kozieł przedstawia projekt uchwały odpowiadając na pytania radnych.  
 
Radny Jarosław Wałek – uważa, że należało by zaprzestać miejscowych zmian jednorazowych, zrobić 
porządnie studium i dopiero po zatwierdzeniu dokonywać wszelkich zmian zgodnych z nowym 
studium. Inaczej się ono nigdy nie skończy. Rozwija myśl w sprawie wykonania studium.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Nr 6 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
sołectwa Przyjmo na terenie gminy Miedziana Góra..  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Bożena Modrzejewska, Marek Podsiadło, Bogusław 
Sobczyk, Wiesław Tokar, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Zdzisław Moćko, Dariusz Siwek, Jarosław Wałek 
NIEOBECNI (2) Marcin Karczewski, Jan Reczyński 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr LIX/407/2023 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w trybie 
bezprzetargowym. 
 
Kier. Ref. IGPOS Tomasz Zboch – omawia projekt uchwały.  

Radny Zdzisław Moćko (przewodniczący komisji inwestycji i rozwoju gminy) przedstawia pismo 
właściciela działki w sprawie wyceny działki.  

Dyskusja na temat przeprowadzenia procedury nabycia działki, wyceny działki przedstawionego 
w operacie – metodologia wyceny nieruchomości. Zgody wnioskodawcy.  

Obecny Mieszkaniec, który chciałby nabyć działkę od gminy nr 6/4. Chciałby aby kwota za tą działkę 
była równa kwocie odszkodowania za działkę 9/2. Powierzchnia działki 9/2, która została oddana pod 



drogę jest dwa razy większa. Nie zgadza się z wykonaną wyceną. Wnioskuje o to, żeby zamienić te 
dwie działki, żeby te kwoty się zrównały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki w trybie bezprzetargowym..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr LIX/408/2023 wraz z załącznikiem  stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Kielcach skargi Prokuratora Rejonowego Kielce - Zachód na Uchwałę Rady Gminy Miedziana 
Góra Nr XLV/310/22 z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Miedziana Góra. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski przedstawia projekt uchwały, następnie odczytując go.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach 
skargi Prokuratora Rejonowego Kielce - Zachód na Uchwałę Rady Gminy Miedziana Góra Nr 
XLV/310/22 z dnia 17 maja 2022 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Gminy Miedziana Góra..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12)Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński 
 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta. 
Uchwała nr LIX/409/2023 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
15. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski zapoznaje ze sprawami:  

1) Rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Świętokrzyskiego z dnia 08-03-2023 Znak: 
PNK.I.4131.29.2023 w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr LVII/388/23 Rady Gminy 
Miedziana Góra z dnia 30 stycznia 2023 r. w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
(zał. 13a) 

2) Zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego z dnia 28-03-2023 r. 
znak:PNK.I.4130.46.2023 oraz rozstrzygniecie nadzorcze z dnia 07-04-2023 r. w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały Nr LVIII/393/23 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 2 marca 
2023 r. w sprawie przyjęcia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” za rok 2023 dla 
Gminy Miedziana Góra – w części obejmującej §5. (zał. 13b) 



 
16. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski składa interpelacje dot. realizacji przebudowy ul. 
Stolarskiej oraz odwodnienia na ul. Gajowej. (załącznik 14) 

17. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Miedziana Góra za 2022 r. 
Kier. GOSP Maciej Strzelecki przedstawia ocenę zasobów. (załącznik nr 15) 
Brak pytań.  
 
18. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności za okres między sesjami. 
Wójt Gminy Damian Sławski przedstawia sprawozdanie (załącznik nr 16).  
 
19. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Radny Dariusz Siwek – porusza sprawy:  
- wizyty gospodarczej na ul. Liryczne oraz stanu tej drogi, przepustowości i rodzaj transportu jaki 
może wjechać, łącznik ul. Romantycznej z ul. Liryczną, zbiornik retencyjny,  
 
Radny Zdzisław Moćko – zwraca uwagę, że na rozbudowywanych drogach pobocza są wysoko, te 
drogi są zagłębione, nawet jak pójdzie wyrównawcza masa - np. na ul. Grabowej czy Sosnowej -  
stoi tam woda.  
 
Radny Dariusz Siwek – porusza kwestię odprowadzenia wody, przypadki braku rowu (inwestycje 
drogowe z Polskiego Ładu).  
 
Radny Marek Podsiadło –poruszą temat ul. Tęczowej -  bardzo dobrze, że zostało to zrobione. 
Zwraca uwagę, że przedstawieni zostali bohaterowie tego: wójt i sołtys. Przypomina, że 
w poprzedniej kadencji wójt był przewodniczącym komisji inwestycji i powinien pamiętać kto 
występował ile razy o remont i wyrównanie nawierzchni  ul. Tęczowej, oraz kto spowodował, że 
rów na skrzyżowaniu został udrożniony. Nikt tego nie widział. Nie chodzi o to, że jego nie 
poprosił, ale grzeczność wymaga, że coś takiego jest.  
 
Radny Jarosław Wałek – czy był odbiór drogi powiatowej Bobrza? Zwraca uwagę na rowy i płyty 
ażurowe „jest to pełne rozbebeszenie – trudno użyć innych słów” – trzeba by się ruszyć w tym 
temacie.  
 
Radny Zdzisław Moćko – porusza kwestię ilości docieplonych przyłączy na Bobrzy – z pisma 
powiatu wynika że jest zrobione 42. Na komisji podano liczbę 70, Skąd ta różnica. Zwraca uwagę 
na wykonanie.  
 
Radny Bogusław Sobczyk – przypomina, po wizycie na ul. Słonecznej w dniu wczorajszej dot. 
zaproponowanych rozwiązań, które by poprawiły odpływ wody, przed położeniem głównego 
asfaltu. Przy ul. Kamiennej gdy była robiona droga było umówione, że przy budowie tej ulicy,  
krzyżówki z ul. Słoneczną i ul. Jodłową będzie wykonany kawałek asfaltu na tych drogach, 
Bardzo dobrze to funkcjonuje, ponieważ tam gdzie jest z górki. Przykład na ul. Działkowej 
wpływa kamień na asfalt. Gdy zrobimy te krzyżówki to gdzieś nam się on zatrzyma. Tutaj przy ul. 
Słonecznej mamy taki jeden przypadek na ul. Wesołej.  
 
Radny Rafał Wiórek – chciałby podziękować pracownikom i Panu Wójtowi, że zostały 
uregulowane sprawy dróg. Teraz widzimy, że dzieje się – 17 dróg i obiekt mostowy. Powinniśmy 
być zadowolenie, że dużo się dzieje.  
 
Radny Łukasz Woźniak – kiedy będą łatane dziury na drogach masą bitumiczną? Chodzi mu 
o ul. Podkościele, są tam duże ubytki, kilkoro mieszkańców uszkodziło koła w samochodach, 
drugi taki ubytek jest też  na ul. Podkościele, przy dzwonnicy przy kościele - spora wyrwa. Prosi 
aby to zabezpieczyć.  
 
 



 
Radna Anna Zapała-Śledź – porusza kwestie:  
- oświetlenia na ul. Św. Jana – dowieszenie jednej lampy, jest tam już słup; 
- co się dzieje na ul. Świętego Jana, Letniej i Skałki – są zabezpieczone pieniądze na odwodnienie;   
- czy coś wiemy odnośnie CPK i S74,  
Radny Dariusz Siwek – odnosi się do CPK, czy wiemy z którego roku jest miejscowy plan 
zagospodarowania województwa świętokrzyskiego .  
 
Radny Bogusław Sobczyk – mówi, że nie uchwaliliśmy dzisiaj zmian w budżecie, nie zostało 
wprowadzone nowe zadanie - budowa drogi Staszica. Chce mieć jasność, czy nie podjęcie tej 
uchwały będzie skutkowało utratą dotacji i rezygnacją z budowy tej drogi? (wójt gminy 
potwierdza).  
Szersza dyskusja na temat konieczności zabezpieczenia środków finansowych w budżecie przed 
podpisaniem umowy. Umowa z wojewodą zobowiązuje do zabezpieczenia wkładu własnego.  
Sesja zwołana została głównie aby wprowadzić to zadanie.  
Głos zabrali: Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski, Skarbnik Gminy Justyna Bazak, 
Zastępca Wójta Piotr Buras.  
 
Radna Bożena Wychowaniec – pyta:  
1) o podpisanie umowy na Kobylaki-Ćmińsk, Dolną Przyjmo -  nie widzi żadnej wzmianki o tej 

„pominiętej” części Przyjma, czy to też się znajdzie?  
2) Czy na ul. Pańskiej będzie coś robione z drogą?  
 
Radny Marek Podsiadło -  pyta o ul. Działkowa, niedawno odbyło się spotkanie 
z przedstawicielami sądu, pyta jak te sprawy były załatwione, że nie są załatwione. Było 
zarzucane mu, że rusza tematy, które sa już dawno załatwione. Jaka jest w tej chwili sytuacja na 
ul. Działkowej? Jak można wierzyć skoro są zapewnienia, że wszystko jest uregulowane.  
Szerokich wyjaśnień udziela Zastępca Wójta Gminy Piotr Buras. 
Głos zabiera także radny Dariusz Siwek oraz radca prawny Monika Rzęsista – Wilczyńska, która 
zadeklarowała się że zapozna się ze sprawą.  
 
Radny Zdzisław Moćko – pyta : 
1) czy gmina złożyła wniosek o dofinansowanie na drogi dojazdowe do pól? Z tego co wie 

w tym roku są dwa nabory;  
2) z dofinansowania z Polskiego Ładu do  kanalizacji zostało ponad milion złotych, na co te 

środki pójdą, wiemy że część Wyręby jest wyłączona, wartoby to uwzględnić – różnica 
między dofinansowaniem a wysokością przetargu.  

 
Na pytania odpowiedzi udzielali: Wójt Gminy Damian Sławski, Kier. Ref. IGPOS Tomasz Zboch, 
Zastępca Wójta Piotr Buras,  
 
Radny Wiesław Tokar – mówi, że dostał informację od mieszkańców z ul. Skalistej, że chcieli by 
uczestniczyć w komisji inwestycji – kiedy taka komisja jest przewidywana?  
 
Skarbnik Gminy Justyna Bazak – jeszcze raz wyjaśnia procedurę podpisania umowy z wkładem 
własnym. Wyjaśnia, że nikt nie podpisze umowy bez zabezpieczonych środków w budżecie, nie 
podpisanie umowy będzie skutkowało utratą dotacji.  
Szersza dyskusja na temat proponowanych zmian w budżecie; propozycja radnych w sprawie 
zdjęcia pozycji z projektu budżetu oraz konsekwencji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 5 min przerwy. Po obradach prosi o stwierdzenie kworum. 
Obecnych jest 12 radnych. Sale obrad opuściła radna Bożena Modrzejewska.  
 

 Radny Łukasz Woźniak składa wniosek formalny o przywrócenie punktu 7 oraz ponowne 
przegłosowanie. 
 

 
 



Głosowano wniosek w sprawie: 
przywrócenia punktu 7 o treści: "Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miedziana 
Góra na 2023 rok." 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że wniosek został przyjęty.  
 
 Radny Łukasz Woźniak składa wniosek formalny o przywrócenie punktu 8 oraz ponowne 

przegłosowanie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
przywrócenia punktu 8 o treści "Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miedziana Góra na lata 2023-2036"..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że wniosek został przyjęty.  
 
Przewodniczący Rady Gminy mówi, że wracamy do punktu nr 7  porządku obrad.  
Głos zabiera Radny Jarosław Wałek, który prosi aby wójt nie doprowadzał do sytuacji na ostatnią 
chwilę, żeby powstawały jakie wątpliwości budzące takie lub inne reakcje i niepotrzebne nerwy. Był 
czas – na miejscu wójta po takich sytuacjach najpóźniej na drugi dzień by powiadomił 
przewodniczącego o takiej sytuacji. Tutaj doświadczamy nadal brak współpracy. Rzeczy tego typu 
mają być jasne. Rozwija temat niewykorzystanych środków w ubiegłym roku.  
Radny Marek Podsiadło – zabiera głos w sprawie współpracy i kontaktu wójta z 
Radą/Przewodniczącym Rady Gminy.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Miedziana Góra na 2023 rok..  
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
Uchwała nr LIX/410/2023 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
 

 

 

 



 
Przewodniczący Rady Gminy mówi, że przechodzimy do punktu nr 8 porządku obrad.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytuje projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miedziana Góra na 
lata 2023-2036. 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (12) Sławomir Kozieł, Rafał Micigolski, Zdzisław Moćko, Marek Podsiadło, Dariusz Siwek, 
Bogusław Sobczyk, Wiesław Tokar, Jarosław Wałek, Rafał Wiórek, Łukasz Woźniak, Bożena 
Wychowaniec, Anna Zapała-Śledź 
NIEOBECNI (3) Marcin Karczewski, Bożena Modrzejewska, Jan Reczyński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski stwierdza, że uchwała została przyjęta.  
Uchwała nr LIX/411/2023 wraz z załącznikami stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Głos w sprawie po podjęciu uchwał  zabierają radny Wiesław Tokar, Radny Jarosław Wałek, Wójt 
Gminy Damian Sławski.  

21. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Rafał Micigolski – w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
podziękował obecnym oraz zamyka LIX Sesję Rady Gminy.  
 
 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Gminy w Miedzianej Górze 

  

 
Przygotował(a): Klaudia Misiewicz 

Sekretarz obrad: Rafał Wiórek  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


